
Besluitenlijst Raad
Datum 18-03-2021
Tijd 20:00 - 23:00
Locatie Digitaal via Starleaf
Voorzitter A.W. Hiemstra

Griffier: P. van Corbach
Aanwezigen Raadsleden:

A. Hadderingh, K. ten Brink L. Koops, R. Brands, M.C. Neesen, N. Pul, 
H. Santes, R. Vedder, J. van der Werf, H. Harms, 
L. Reinders, P. Wolters, R. Heling, C. Kuiper, G. Oosterhuis
R.P. Lubbers, W. Bartelds, J. Keizer, S. Hilgenga H. Rossingh en A. Fonk 
(M.u.v. agendapunt 8)

Toelichting In verband met het corona virus wordt de raadsvergadering digitaal 
gehouden. De vergadering kan live en achteraf worden bekeken via de 
website van de gemeente Aa en Hunze.

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering in het Drents. 
Er zijn geen afwezigen. 
Vervolgens stelt de voorzitter op de gebruikelijke wijze de aanwezigheid van 
de raadsleden vast.

Vervolgens vraagt de voorzitter aandacht vragen voor: Meertmaond-
streektaolmaond!

Streektaolambassadeur van het Huus van de Taol in de gemiente Aa en Hunze 
Jan Hartlief döt as inspreker verslag van de activiteiten van de 
streektaolvrijwilligers in oeze gemiente.
Anslutend lat hij zien op welke manier het Huus van de Taol hef zörgd dat de 
schoelen toch gebruuk kunt maoken van veurlezers.
Daornao leest streektaolvrijwilliger Gea Aling het verhaol ‘geluk’ oet de 
Wiesneus veur.

Hierna nodigt  de voorzitter alle aanwezigen uit om deze raadsvergadering in 
het Drents te spreken.

2 Schriftelijke of digitale inspraak burgers over geagendeerde onderwerpen
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Er hebben zich geen insprekers gemeld.

2.b Besluitvormend deel

3 Vaststelling agenda
Besluit
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

4 Vragenhalfuurtje
Er zijn geen openstaande schriftelijke vragen.

De volgende schriftelijke vragen zijn beantwoord:
1 Brief college inzake beantwoording vragen VVD inzake beëindiging 
samenwerking OAR door initiatiefnemers Windpark Oostermoer
2. Brief college inzake beantwoording vragen CDA over buslijn 51
3. Brief college inzake beantwoording vragen PvdA inzake toezicht 
laagfrequent geluid windpark Oostermoer
4. Brief college inzake beantwoording vragen D66 over café-restaurant de Paap 
in Papenvoort

Er zijn vragen gesteld voor het vragenuurtje door de fractie van GroenLinks
over bomenkap Stationsstraat Gieten:
Onlangs is er een flinke boom gekapt aan de Stationsstraat in Gieten. Hierover 
hebben wij ook een brief ontvangen van een verontruste buurtbewoner
N.a.v. de kap van de boom heeft GroenLinks twee vragen:
1. Waarom is deze boom gekapt?
2. Zijn er plannen om nog meer bomen op deze plek te kappen en zo ja 
waarom?

Wethouder Heijerman zegt dat het hier ging om een zieke kastanjeboom. De 
gemeente heeft advies gevraagd aan een expert en die heeft geadviseerd om te 
kappen om gevaarlijke situaties te voorkomen. De andere bomen op deze plek 
kunnen blijven staan. Helaas moest onlangs ook een Linde worden gekapt bij 
hotel Braams. Ook deze keer vanwege een ziekte. In beide gevallen is een 
kapvergunning aangevraagd en verleend.

5 Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 4 maart 2021
Besluit
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

6 Voorstel tot afhandeling van de ingekomen stukken
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Besluit
De ingekomen stukken worden voor kennisgeving aangenomen.

6.1 Wabo VTH-programma 2021

6.2 Brief college inzake Tweede Kamerverkiezingen 2021

6.3 Brief college inzake Management Letter 2020
De heer Hadderingh geeft namens de Auditcommissie een kleine toelichting op 
de managementletter.

7 Actualiseren subsidiebeleid
De portefeuillehouder zegt toe er na twee jaar een evaluatie zal plaatsvinden 
van het subsidiebeleid.
Besluit
Er wordt unaniem ingestemd met het voorstel.

8 NIeuwbouw basisschool De Kameleon
Mevrouw Hilgenga geeft aan dat zij niet zal deelnemen aan de beraadslagingen 
en de stemming omdat zij in het voortraject vanuit haar werk bij dit onderwerp 
betrokken is geweest.
De heer Fonk verlaat de vergadering.
Wethouder Luinge zegt toe:
- dat de inwoners worden betrokken bij de nieuwbouw en de ontwikkeling van 
het huidig schoolgebouw
- dat de ontwikkeling van het Groeihuis in breder perspectief (omliggende 
dorpen)  wordt besproken

besluit
Het voorstel is unaniem aangenomen, 19 leden stemmen in met voorstel. 1 lid 
heeft zich onthouden van stemming (fractie CDA) en 1 lid was afwezig bij dit 
agendapunt (fractie D66).

8.a Schorsing

8.b Opiniërend deel

9 Kaderbrieven 2022 gemeenschappelijke regelingen
De heer Vedder licht namens de Intergemeentelijke Raadswerkgroep 
Gemeenschappelijke Regelingen AANT (Aa en Hunze, Assen, Noordenveld en 
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Tynaarlo) de werkzaamheden van de werkgroep toe. De werkgroep heeft o.a. 
een 'oplegger' ontwikkeld die bij de stukken te vinden is. Ook zijn er 
focusgroepen ingesteld die een advies hebben geschreven bij de stukken van 
GGD, RUD, VRD en WPDA. Het zou mooi zijn als alle vier de raden zich
hierachter kunnen scharen.

Naar aanleiding van vragen van de heer van de Belt over de kaderbrief GGD 
geeft wethouder Luinge aan dat hij hier schriftelijk op terug komt. 
Ook geeft de wethouder aan dat er niet veel verschil zit tussen de reactie van 
de gemeente en het advies van de focusgroep. Een aantal fracties zou deze 
twee stukken graag samengevoegd zien.

Naar aanleiding van de kaderbrief Recreatieschap vragen PvdA en GL zich af 
hoeveel recreatiedruk Aa en Hunze kan verdragen? In hoeverre is er overleg 
tussen natuurbeheer en de recreatiesector? Ze willen hier nog eens verder over 
praten.

Naar aanleiding van de kaderbrief RUD en de reactie van de focusgroep geven 
de fracties aan het eens te zijn met het advies van de focusgroep. Ook wordt er 
gevraagd wat de stand van zaken is met betrekking tot de samenwerking met 
de Omgevingsdienst Groningen. En wat de milieuhandhaving de gemeente 
kostte voordat de RUD werd opgericht?
Wethouder Heijerman zegt toe het advies van het college richting RUD aan te 
passen en na te gaan hoe het staat met de samenwerking met de 
Omgevingsdienst Groningen. Het onderzoek naar de kosten zal de wethouder 
de raad doen toekomen.
Het advies van de focusgroep met betrekking tot de VRD wordt breed 
onderschreven. De portefeuillehouder stelt voor om de VRD binnenkort weer 
eens uit te nodigen.
Ook het advies van de focusgroep met betrekking tot Wpda wordt breed 
onderschreven.
De voorzitter verzoekt de leden in de besluitvormende raad duidelijk aan te 
geven wat het college in de reactie aan de gemeenschappelijke regelingen 
extra op moet nemen.

10 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering en wenst iedereen een fijne avond.


